

## PERBADANAN PERPUSTAKAAN AWAM SELANGOR

### KENYATAAN TAWARAN

Tender adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor Bumiputera yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) & Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dengan pengkhususan berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi perkhidmatan berikut:-

No Sebutharga	Tajuk Kerja	Syarat-syarat Pendaftar	Harga Dokumen Sebutharga	Tarikh dan Tempat Dokumen Boleh Didapati	Tarikh Buka dan Tutup
PPAS/PEMB/4DESA/RAKBUKU/12/2016	Cadangan Kerja-Kerja Membekal, Menghantar Dan Memasang Rak Buku & Kaunter Perp. Desa Bt14, Hulu Langat, Perp. Desa Sg Merab, Kajang, Perp. Desa Jenderam Hilir, Sepang & Perp. Desa Dato' Ahmad Razali, Sepang	Berdaftar dengan:- Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) KOD BIDANG : 020101	RM 0.00	Dokumen Sebutharga boleh didapati mulai Jam 3.00 ptg , 27 September 2016 di Ting 3, Bahagian Perancangan dan Pembangunan ,Perp Raja Tun Uda, Jln Kelab Golf 13/6, Seksyen 13, Shah Alam  <b>(LAWATAN TAPAK ADALAH DIGALAKKAN)</b>	Tarikh Buka : 27 September 2016 (Selasa)  Tarikh Tutup : Jam 12.00 tengahari pada 3 Oktober 2016

1. Dokumen Sebutharga hanya diberikan kepada kontraktor/ wakil sah syarikat dengan menunjukkan dan mengemukakan Kementerian Kewangan Malaysia & Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang masih sah tempoh laku semasa tawaran sebutharga.
2. Dokumen Sebutharga yang telah sempurna diisi dan ditandatangani hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat **berlakri**. Sila catatkan no. tender, tajuk tawaran di sebelah kiri dan dimasukkan ke dalam peti tender di alamat berikut:-

#### PENGARAH

#### PERBADANAN PERPUSTAKAAN AWAM SELANGOR

D/A PERPUSTAKAAN RAJA TUN UDA, BAHAGIAN PERANCANGAN DAN PEMBANGUNAN TKT3,

JALAN KELAB GOLF 13/6, SEKSYEN 13, 40100 SHAH ALAM, SELANGOR

3. Tawaran yang lewat tidak akan dipertimbangkan.
4. PPAS tidak terikat menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran atau memberi apa-apa sebab sesuatu tawaran itu ditolak dan juga tidak bertanggungjawab ke atas perbelanjaan berhubung tawaran ini.